

Project Objective:

Train student to learn and understand new subject related to the course then summarize and present it.

Project Subject:

"Maximum and minimum values"

Calculus chapter 13-section 7.

Project Presentation Date:

Arrange with teacher to book a time.

Rules:

- Each 5 students should share in one project and they all have to attend to present their project in the appointed time with a written copy it. Presentation time: 25 min.
- A written copy of the project should be presented in papers size A4 stapled at the upper left corner.
- The written copy must contain at least two solved exercises of the same section
- The cover of the written copy should contain student's names, computer no's., project name, course name and number.
- Students in different groups are not allowed to share information about the project.
- Students in different groups are not allowed to share questions that are asked during the presentation of the project.

Project Evaluation:

1. NOT Being on time for presentation.	-1 mark	١- درجة	١. عدم الالتزام بالموعد المحدد للعرض والمناقشة.
2. Contact with audience.	0.25	٠,٢٥	٢. الاتصال مع المستمعة.
3. Using correct scientific language during presentation.	0.5	٠,٥	٣. استخدام لغة علمية صحيحة في الشرح.
4. Clear voice.	0.25	٠,٢٥	٤. وضوح الصوت.
5. Beginning the presentation with a suitable opening.	0.25	٠,٢٥	٥. تقديم افتتاحية مناسبة عند عرض الموضوع.
6. Ending the presentation with a summary.	0.25	٠,٢٥	٦. إعطاء ملخص عند نهاية العرض.
7. Giving a clear objective of the subject.	0.25	٠,٢٥	٧. وضوح الهدف من الموضوع.
8. Correct scientific language in the written copy.	0.25	٠,٢٥	٨. النسخة المكتوبة مقدمة بلغة علمية صحيحة.
9. Understanding all aspects of the subject.	3	٣	٩. استيعاب جميع جوانب الموضوع.

الهدف من المشروع:

تدريب الطالبة على فهم وتلخيص موضوع جديد مرتبط بالمادة ثم تنظيمه وشرحه.

موضوع المشروع:

النهايات العظمى والصغرى للدوال ذات المتغيرين
(كتاب المقرر الباب الثالث عشر- الفصل السابع)

موعد عرض المشروع:

يتم التنسيق مع المعلمة لحجز موعد العرض والمناقشة.

تعليمات مهمة:

- تشترك ٥ طالبات في المشروع وتشرحه إحداهن بحضور كامل المجموعة في الوقت المحدد (25 دقيقة) مع تقديم نسخة مكتوبة.
- تكون نسخة المشروع المكتوبة مطبوعة على ورق مقاس A4 ومدبسة من الركن العلوي الأيسر.
- تحتوي نسخة المشروع شرح للدرس، أمثلة بالإضافة لحل على الأقل اثنين من تمارين الدرس
- يحتوي غلاف النسخة المكتوبة على أسماء الطالبات وأرقام تسجيلهن واسم المشروع واسم المادة ورقمها.
- غير مسموح لطالبات المجموعات المختلفة بتبادل المعلومات حول موضوع المشروع.
- غير مسموح لطالبات المجموعات المختلفة باطلاع بعضهن البعض على الأسئلة التي قد تطرح خلال العرض والمناقشة.

تقييم المشروع: